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VERSLAG VERGADERING – LANDELIJK BESTUUR 

 
 

Datum  : 18 januari 2023 

Locatie : landelijk bureau Castellum 

Kenmerk : 2023/10/A2/RW/EE/EtM 

Aanwezigen : Reineke van Wouwe (RW); Leny Moerbeek (LM); Angeline Beukema toe 

 Water-Smink (AB); José Vroonland (JV) (via Zoom); Maartje van der Bijl 

(MB); Erica van Engel (EE); Evelien ter Meulen (EtM, verslag) 

 

 

1. Opening en vaststellen agenda 

De voorzitter opent de vergadering om 10.15 uur. De agenda wordt vastgesteld met 

toevoeging van jubilerende afdelingen als agendapunt. Het LB vraagt om een 

bijgewerkte beleidscyclus. 

 

2. Notulen, actielijst, besluitenlijst vergadering van 15 november 2022 

Bijlagen 2022/151/A2/EE/EtM; 2022/152/A2/ EE/EtM; 2022/153/A2/EE/EtM 

Notulen: 

Naar aanleiding van: 

RvW vraagt naar de optie om in het CRM afmelding van leden door het lb te laten doen 

en waarom dat geen actiepunt is. EE geeft aan dat dit terugkomt in toekomstscenario’s. 

Vastgesteld met dank aan EtM voor verslaglegging. 

 

EvE heeft navraag gedaan bij Vereniging & Recht en digitale handtekening is 

rechtsgeldig. LB besluit: Ondertekening wordt met digitale handtekening gedaan. 

 

Actielijst: 

09/09/13: LB is niet aanwezig bij de extra ledenbijeenkomst van PB Fryslan op 7 

februari, wel op de jaarvergadering. De status aparte moet worden opgeheven voordat 

PB-leden opstappen in april.  

Zoom/05: Financiële administratie is uitbesteed aan Ocean Finance (OF). Andere twee 

offertes waren niet realistisch. OF is sinds 1 december begonnen en er is veel overleg 

tussen Jessica/Erica en OF. De jaarafsluiting wordt nu voorbereid door OF. OF werkt met 

Exact. Landelijk bureau krijgt binnenkort een eigen licentie op Exact, zodat weer toegang 

verkregen wordt tot alle financiële informatie. 

15/11/02: Heisessie is ingepland voor 30 maart 2023. Locatie in het midden van het land 

moet nog gevonden worden. 

15/11/03: Extra LR is ingepland op 18 april 2023, fysiek i.v.m. ernst van het thema. 

15/11/05: Dit wordt meegenomen in de eerste nieuwsflits voor afdelingen van 2023, die 

begin februari verstuurd zal worden. 

15/11/10: LB vraagt om dit direct openbaar op website en in nieuwsbrief te zetten. Er 

zijn nog geen vrouwen die ze direct willen benaderen.  

 

De besluitenlijst van 15 november wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

3. Besluiten Zoomuurtjes 

Er zijn geen besluiten. 

 

4. Mededelingen en ingezonden stukken 

a. Standpunt LB m.b.t. stikstofproblematiek n.a.v. mails PB Gelderland 

LB heeft eerder laten weten geen standpunt in te willen nemen omdat dat te 

politiek is. Wel heeft de voorzitter het onderwerp meegenomen in het voorwoord 
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van het magazine van december. Er is echter geen formele terugkoppeling naar 

PB Gelderland hiervan geweest, behalve een mondelinge. Op basis daarvan zou 

het PB dit mondeling overbrengen aan de agrarische commissie. Dat is gebeurd. 

De agrarische commissie en het PB vragen nu toch om een formele reactie. LM zal 

een reactie sturen met verwijzing naar het voorwoord van het december 

magazine. EE levert een extra stukje tekst hiervoor aan. Het zal ook worden ook 

meegenomen in nieuwsflits voor afdelingen en worden opgenomen in een 

toekomstig magazine. 

 

5. Evaluatie Meerjarenbeleidsplan 2019-2022 

RvW kijkt liever vooruit dan terug. In het MJBP staan veel ambities die niet gelukt zijn 

en verschillende zaken die in het nieuwe MJBP aandacht krijgen. Het LB besluit dat dit 

niet uitgebreid hoeft. 

 

6. Jaarplan 2023 

Het LB bespreekt enkele punten die in het jaarplan waarvan nu al duidelijk is dat deze 

niet gehaald of aangepast worden.  

Opmerkingen EE: 

P1: besluit LB februari 2023 – EE doet de suggestie om n.a.v. van alle reacties op de 

toekomstscenario’s aan de LR voor te stellen om in februari te besluiten om geen 

keuze te maken, maar dat er een nieuw voorstel komt in de vorm van een voorlopig 

concept MJBP. In april zou de LR dan een besluit kunnen nemen over dat 

conceptvoorstel voor verdere uitwerking met besluitvorming in juni over definitief 

concept.  

Er wordt gediscussieerd over het wel of niet behouden van de provinciale 

bestuurslaag. Het LB vindt het van groot belang dat de formele, statutaire, 

bestuurlijke verantwoordelijkheid van die laag eruit gaat, maar de overige activiteiten 

gehandhaafd blijven. Dit moet goed uitgewerkt worden. 

De grootste problemen zijn van financiële aard en daar moet een oplossing voor 

komen. Die zit niet in het omvormen van de provinciale besturen naar regionale 

coördinatieteams, maar in ledenbehoud en fondsenwerving. 

EE stelt daarom voor om een scenario uit te werken dat een compromis is tussen de 

twee voorliggende scenario’s met een goede financiële onderbouwing erbij. De input 

van de LR in april wordt dan gebruikt voor de definitieve versie.  

 

De Rabo Clubsupport voor Plastic en Ik? blijkt niet voor dat project te zijn, maar voor 

een rebranding-project voor de hele vereniging. EE heeft hierover gesproken met 

Jannie Meeuwisse en met de consultant die ons door de Rabobank is toegewezen. EE 

pakt dit project over naar de landelijke vereniging en neemt Jannie daarin wel mee. 

Via Rabo Club Support krijgen we nog circa 20 uur vergoed van deze expert. 

Daarnaast zal EE vanaf nu continu leden aansporen tot ledenwerving en oproepen 

hierover mee te denken. JV vraagt om ook meer hulp aan afdelingen bij artikelen 

schrijven voor lokale media, zodat ook dat meer wervend gebeurt. 

 

Helaas is er dit jaar geen enkel evenement gepland, waarmee de zichtbaarheid 

vergroot kan worden. EE heeft ideeën om iets met de 50+ Beurs te gaan doen, 

mogelijk op een Floriade-achtige manier. Het LB is voorstander van dit idee. 

 

Mogelijke titel MJBP: Vooruit met Vrouwen van Nu 

 

Het LB besluit: aan de LR voor te stellen niet te kiezen tussen 2 scenario’s, maar te 

besluiten dat er een nieuw voorstel komt voor samensmelting van 2 scenario’s, 

Vooruit met Vrouwen van Nu, met daarin opgenomen de input van de afdelingen en 

afgevaardigden. 

 



   

3 

Dit MJBP wordt voor drie jaar opgesteld. 2023 wordt wel meegenomen, maar formeel 

zal het lopen van 2024 tot en met 2026. Dat is net lang genoeg om te zien of alle 

maatregelen die nu genomen worden ook zoden aan de dijk zetten. Vier jaar is weer 

te lang. Corona heeft ons geleerd dat de wereld er in een klap anders uit kan zien. 

 

P2: interne communicatielijnen kort en helder – EE geeft aan dat het landelijk bureau 

hiermee al aan de slag gaat. Leden onder 70 zonder mailadres worden hiervoor 

benaderd, zodat meer via e-mail en direct met leden gecommuniceerd kan worden in 

de toekomst. Afdelingen worden geïnformeerd dat wij deze gegevens opvragen en 

het in het CRM verwerken, tenzij afdeling dat zelf wil doen.  

 

P3, 3e alinea website – website moest echt verbeterd worden en technisch is het van 

groot belang dat deze veranderd wordt dit jaar. Marketingtechnisch moet nog goed 

gekeken worden naar de website(s). We proberen dat dit jaar ook nog mee te 

nemen. 

 

MB vraagt: is er plek op de website voor Culturele Commissies? EE geeft aan dat 

provinciale commissies nu geen eigen afgeschermde plek op de website hebben. 

Wellicht is er in de nieuwe netwerkmigratie op het landelijk bureau naar Sharepoint 

een mogelijkheid om iets op te zetten voor provinciale besturen en commissies. 

 

P3 landelijke leden – voorstel RvW is om landelijk lidmaatschap op te heffen. Leden 

zijn in de nieuwe situatie allemaal gewoon lid en je besluit als lid of je aanhaakt bij 

een afdeling of niet. Speciaal aanbod voor landelijke leden hoeft dan ook niet 

ontwikkeld te worden. 

 

P3: Vrouwen van Nu Dag – dag in september naar de 50+ Beurs voor ontmoeting van 

leden onderling en meer zichtbaarheid. 

 

P5: Uren communicatie en PR zijn grotendeels naar EtM gegaan en deels naar MM. 

Aangezien we meer op zichtbaarheid willen inzetten, wil EE graag iemand inhuren die 

gespecialiseerd is in Community management. T.z.t. komt hiervoor een voorstel aan 

het LB. 

 

P6: Contactpersoon ACWW: Jeanne van Poppel wil dit niet meer doen. RvW stelt voor 

om te stoppen met ACWW, aangezien er binnen de vereniging te weinig animo voor 

is. Leden kunnen eventueel individueel lid worden. Opzeggen per 2024.  

 

De planning in het jaarplan wordt gaandeweg aangepast. 

  

7. Follow-up toekomstscenario’s 

Reeds besproken. 

LM: vraagt naar het voorstel van Zeeland voor een derde toekomstscenario dat rond 

schijnt te gaan in de vereniging. Dat is op het landelijk bureau niet ontvangen, noch 

door de landelijk bestuursleden. 

 

8. Concept agenda Ledenraad 14 februari 2023 

Agenda wordt vastgesteld door het LB. 

De individuele e-mails m.b.t. de toekomstscenario’s worden niet gedeeld met de 

afgevaardigden. De strekking van het totaal van deze input wordt gedeeld met de 

afgevaardigden. 

 

9. Portefeuilleverdeling Landelijk Bestuur 

Blijft zoals die is, MB krijgt de culturele commissies en Groningen onder haar hoede. 

Op 28 maart gaat LM ook mee naar de kaderdag van de provinciale reiscommissies, 

samen met AB. 
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10. Aanpassing kilometervergoeding personeel en vrijwilligers 

Het LB besluit: de kilometervergoeding voor personeel en LB èn vrijwilligers wordt 

vastgesteld op € 0,21. 

 

11. Rubriek Van de Bestuurstafel 

Voor februari heeft LM al moeten inleveren. Vooral over de toekomstscenario’s en dat 

dat proces voor het LB even stilstaat in afwachting van besluiten van de LR in 

februari. Ook is er aandacht voor de vele input van afdelingen en leden op de 

scenario’s. 

 

LM vraagt het LB om input voor magazine 2. Dat bespreken bij de volgende LB-

vergadering is te laat, dus zij wil het graag via e-mail ontvangen. LM moet 28 maart 

aanleveren. 

 

12. WVTTK en rondvraag  

- Jubilerende afdelingen: het LB gaat door met kaarten sturen. Het landelijk bureau 

zorgt z.s.m. voor een lijst met jubilerende afdelingen voor 2023 

- AB: heeft kritiek op een item over reizen van Noord-Holland in het magazine. EE 

geeft naar aanleiding daarvan aan dat ze duidelijkheid wil hebben over het 

hoofdredacteurschap. De bladcoördinator deed dit voorheen samen met Carla. Dit 

is een punt van aandacht voor de komende tijd. RvW geeft aan bij de volgende 

vergadering van de landelijke redactiecommissie te willen aansluiten. 

- MB: voor de kaderdag culturele commissies is voorgesteld om dit in Utrecht te 

doen op een leuke goedkope plek, zoals een museum. 

- LM vraagt EE naar de stand van zaken van de verzekeringen. Dat loopt. 

 

De vergadering wordt gesloten om 12.30 uur. 

 

Goedgekeurd in de vergadering van het landelijk bestuur op 14 maart 2023.

 

Reineke van Wouwe,     Angeline Beukema toe Water-Smink, 

voorzitter       secretaris 

 

 

  


